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FEE SCHEDULE 2

費用附表㆓費用附表㆓費用附表㆓費用附表㆓

Application Fees for Approval of Use of Notifiable Gas Installation

申請使用應具報氣體裝置費用申請使用應具報氣體裝置費用申請使用應具報氣體裝置費用申請使用應具報氣體裝置費用

Type of Installation as Defined in section C(2) of Application Form EMSD/GSO/105

申請表格申請表格申請表格申請表格 EMSD/GSO/105㆛㆛㆛㆛（（（（2）部界定的裝置類別）部界定的裝置類別）部界定的裝置類別）部界定的裝置類別

Fee (HK$)#

費用費用費用費用（港幣）（港幣）（港幣）（港幣）#

(a) or (b) 14,580

(c) 6,520

(d) 4,960

(e) 2,120

(f) (i) where the store is designed to contain not more than 0.25 tonnes of liquefied petroleum gas

設計作儲存不超過 0.25噸石油氣的倉庫

1,560

(ii) where the store is designed to contain more than 0.25 but not more than 2.5 tonnes of liquefied

petroleum gas

設計作儲存 0.25噸以㆖，但不超過 2.5噸石油氣的倉庫

3,340

(iii) where the store is designed to contain more than 2.5 but not more than 25 tonnes of liquefied

petroleum gas

設計作儲存 2.5噸以㆖，但不超過 25噸石油氣的倉庫

6,060

(iv) where the store is designed to contain more than 25 tonnes of liquefied petroleum gas

設計作儲存超過 25噸石油氣的倉庫

9,950

(g) 2,950

#Notes:
#註註註註:

(i) The Government of the Hong Kong Special Administrative Region shall periodically review the fees and any changes of fees shall be

published in the Government Gazette.

香港特別行政區政府將定期檢討申請費用，如有任何修訂，會在憲報公佈。

(ii) The fees listed in this schedule are those which were implemented on 8/3/1997.

本附表所列費用由㆒九九七年㆔月八日 實施。


